



## QUESTIONS & ANSWERS 002

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED201362. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED.

### **Question No. 2:**

Providing a solid analysis requires, among other aspects, access to very specific information, not necessarily public and property of the facilities (as the detailed profile of the CLS user community). Can you clarify the expected level, granularity, of information you are targeting ?

### **Answer No. 2:**

The Bidder is expected to possess significant knowledge, and related networks, of synchrotrons and other light sources (nationally and internationally) that would allow them to access needed information, in addition to using publicly available information. Where necessary, and as appropriate, ISED may facilitate access to CLS-related reports. The contractor will be required to provide a detailed discussion paper that responds thoroughly to the questions identified in section 4.0 of Statement of Work.



## QUESTIONS & RÉPONSES 002

Ce document est émis pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la DP d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada # ISDE201362. TOUS LES TERMES ET CONDITIONS DE LA DOC DEMEURENT INCHANGÉS.

### Question n°1 :

Fournir une analyse solide exige, entre autres, l'accès à des renseignements très précis, pas nécessairement publics et appartenant aux installations (tel que le profil détaillé de la communauté d'utilisateurs du Centre canadien de rayonnement synchrotron [CCRS]). Pouvez-vous préciser le niveau attendu, la granularité, des renseignements que vous souhaitez obtenir?

### Réponse n°1 :

On s'attend à ce que le soumissionnaire possède une vaste connaissance des synchrotrons et autres sources de rayonnement, ainsi que des réseaux connexes (à l'échelle nationale et internationale) qui lui permettraient d'avoir accès aux renseignements nécessaires, en plus d'utiliser l'information accessible au public. Le cas échéant, et selon les besoins, ISDE peut faciliter l'accès aux rapports relatifs au CCRS. L'entrepreneur devra fournir un document de discussion détaillé qui répond de manière approfondie aux questions énoncées à la section 4.0 de l'énoncé des travaux.